

8/8/2025

監管局主席蕭澤宇教授BBS, JP(中)接受新城電台訪問。

The EAA's Chairman, Professor Simon SIU Chak-yu, BBS, JP (middle) is interviewed by Metro Radio.

15/8/2025

監管局在元朗舉辦與前線持牌人交流的聚焦 小組會議。

The EAA holds a focus group meeting with frontline licensees in Yuen Long.





9/9/2025

監管局與地產代理業界代表出席有關「簡樸房」 規管制度諮詢會。

The EAA attends briefing sessions on "Basic Housing Units" regulatory regime with the estate agency trade representatives.

6/10/2025

監管局與業界代表舉行季度聯絡會議,金管局及銀 行業界代表出席,並介紹未來將會推行的二手物業 交易新支付安排。

The EAA holds a quarterly liaison meeting with trade representatives, representatives from the Hong Kong Monetary Authority and banks also attend the meeting and introduce the new payment system for second-hand properties that will be adopted in the future.





8/2008

監管局與廣州市房地產中介服務管理所 簽署協議,讓香港地產代理可考取廣州 市房地產中介資格證書。

The EAA and the Guangzhou Real Estate Agent Service Administration Centre enter into an agreement to facilitate Hong Kong estate agents' qualifying to practice estate agency work in Guangzhou.

7/2018

監管局與物業發展商推出一手住宅物業 銷售約章。

The EAA and developers launch a charter on the sales of first-hand residential properties.





10/2021

監管局為柴灣的新辦事處舉行開幕儀 式。

The EAA holds an opening ceremony for the new Chai Wan office.